

Mission Prayer Movement: Myanmar and India

Mar 2, 2026

India

Living Hope – Pastor Joshua

Prayer Points:

- **Staff Retreat (Feb 28):** Pray for spiritual growth and encouragement for the LH and church staff during their one-day retreat.
- **VBS 2026:** Pray for our goal to reach 1,000 children through Vacation Bible School this year.
- **Church Growth:** Praise God for the five new house fellowships launched in January and February.

Hills Academy – Rose

Updates and Prayer Points:

- **Regional Status:** While ethnic tensions between the Naga and Kuki tribes persist in some areas, Khamlang remains stable. Please continue praying for lasting peace in the region.
- **Hills Academy:** The 2026 session has launched with **201 students** and **13 teachers**. Pray for a blessed, safe, and productive school year for everyone.
- **Administration:** Pray for the administrative staff to have wisdom and strength as they manage the various needs of the ministry.

Myanmar

Joy and Peace – Judson and Sandar

Food Aid Update: Yangon River Region

Recent food aid was delivered to vulnerable families in remote villages across the Yangon River. Due to irregular work and a worsening economic climate, many families are struggling to meet their most basic needs, with some facing severe food insecurity.

Prayer & Support: Please pray for these families as they endure significant hardship and for the continued provision of food and resources to those in need.

Nepal

Ebenezer Fellowship Church – Pastor Gambhir

Ministry & Family Requests

- **Church Encouragement:** There is a deep desire for visiting teams to provide spiritual encouragement through preaching and specialized activities for the youth and children.
- **Education:** Please pray for the speaker's daughter—specifically for success in her studies and the provision of a necessary scholarship.
- **Ministry:** Pray for the provision of a scooter for the speaker's wife to assist her in visiting and supporting various house fellowships.

宣教禱告運動：緬甸和印度

2026 年 3 月 2 日

印度

活望事工 — Pastor Joshua

代禱事項

- **同工退修會 (2月28日)**：請為活望教會及教會同工在為期一天的退修會中，能獲得靈命成長與激勵禱告。
- **2026 暑期聖經學校 (VBS)**：請為今年透過暑期聖經學校接觸 1,000 名兒童的目標禱告。
- **教會增長**：感謝讚美主，一月和二月共開展了五個新的家庭團契小組。

山區學校 - Rose

- **區域現狀**：雖然部分地區仍存在那加族 (Naga) 與庫基族 (Kuki) 之間的民族緊張局勢，但坎朗 (Khamlang) 地區目前保持穩定。
- **持續代禱**：請繼續為該地區的持久和平禱告。
- **山地學院**：2026 學年已正式開學，共有 201 名學生和 13 位老師。
- **校園生活**：祈求每個人都能擁有一個蒙福、安全且充實的學年。
- **行政管理**：祈求行政人員在管理各項事工需求時，擁有智慧與力量。

緬甸

喜樂與和平事工 P&J Travel – Judson & Sandar

仰光河地區糧食援助近況：

- **物資分發**：最近已向仰光河沿岸偏遠村莊的弱勢家庭提供糧食援助。
- **困境**：由於工作不穩定和經濟環境惡化，許多家庭正掙扎於基本生活需求，部分家庭面臨嚴重的糧食短缺。
- **禱告與支持**：請為這些正承受巨大艱辛的家庭禱告，也祈求能持續為有需要的人提供食物與資源。

尼泊爾

Ebenezer Fellowship Church – Gambhir 牧師

- **教會激勵**：誠摯盼望短宣隊能前來，透過講道以及為青少年與兒童設計的特別活動提供屬靈激勵。
- **教育代禱**：請為牧師的女兒禱告，特別是求主保守她的學業成就，並預備所需的獎學金。
- **事工**：祈求主預備一輛機車，以協助師母前往探訪和支持各個家庭團契小組。